



ဆောက်တင်မူလတန်းကျောင်း - Southwick Elementary School

ဒိုင်မွန်းရောဘင်(Diamond Robinson-Principal)ကျောင်းအုပ်ကြီး
မေဂင်ခရစ်(Megan Cripe, Assistant Principal) ဒုကျောင်းအုပ်ကြီး

ဇန်နဝါရီ ၂၀၂၀

တာဝန်- မိသားစုများကျောင်းသားများကွန်မြူနတီမှအဖွဲ့ဝင်များနှင့်ဆောက်တင်မူလတန်းကျောင်းဝန်ထမ်းများသည်အတူတကွတက်ကြွစွာပူးပေါင်းအောင်မြင်ရန်သင်ကြားပေးခြင်း၊ မတူညီသည့်ယဉ်ကျေးမှုများကိုဆင်နွှဲခြင်း၊ ညွှန်ကြားလမ်းညွှန်ခြင်း၊ ညှိနှိုင်းခြင်း၊ မြင့်မားသောမျှော်လင့်ချက်များကိုပြောဆိုခြင်းနှင့်မှန်ကန်သောသင်ယူခြင်းအတွေ့အကြုံများကိုပံ့ပိုးပေးပြီးလုံခြုံသောအကောင်းမြင်ပတ်ဝန်းကျင်ကိုဖန်တီးပေးရန်ဖြစ်သည်။

ရည်ရွယ်ချက်-ဆောက်တင်မူလတန်းကျောင်းအသိုင်းအဝန်းသည်မတူညီသည့်ယဉ်ကျေးမှုလေ့ထုံးစံများကိုကြိုဆိုပြီးသင်ယူမှုတိုးတက်ရန်နှင့်မြင့်မားသောမျှော်လင့်ချက်များကိုတန်ဖိုးထားရန်ဖြစ်သည်။

ဆောက်တင်မူလတန်းကျောင်း ကျွန်ုပ်တို့ကြင်နာသည်။ လေးစားသည်။တာဝန်သိသည်။ကျွန်ုပ်တို့သိမ်းငှက်ကိုသို့ကြွေးကြော်ကြစို့!

ဝက်ဆိုက်-Website: www.eacs.k12.in.us

ဖေ့စ်ဘွတ်တွင် "Like" လုပ်ပါ။ ဆောက်တင်မူလတန်းကျောင်း



ပြန်လည်ကြိုဆိုပါသည်! ဆောင်းရာသီပိတ်ရက်များတွင်အနားယူလိုက်ခြင်းဖြင့်သင်တို့အားလုံးလန်းဆန်းချစ်ကြမည်ဟုကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်ပါသည်။ သင့်ကလေးတို့၏ပညာရေး အတွက်ဆောက်တင်မူလတန်းကျောင်းလှုပ်ရှားနေသည်။ သင်တို့သိရှိကြသည့်အတိုင်းကျောင်းချိန်မှာ မနက်(၈)နာရီ ဖြစ်၍ (၈:၂၀)ကျော်မှရောက်လျှင်နောက်ကျသည်ဟုသတိမှတ်မည်။ ထိုသို့နောက်ကျလျှင်မိဘများ ကိုယ်တိုင်ကျောင်းရုံးခန်းတွင် ဝင်၍လက်မှတ်ထိုးရမည်။ ကျောင်းသားများလက်မှတ်ထိုး၍မရပါ။ အကယ်၍ကျောင်းသားများကျောင်းပျက်လျှင်(၂၆၀-၄၄၆-၀၂၅၀) ကိုခေါ်ပြီး နံပါတ်(၁)ကိုနှိပ်၍သတင်းပို့ရန် သတိရပါ။ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တိုင်းနေ့ခင်း(၂:၂၅)မိနစ်တွင်ကျောင်းဆင်းပြီးအခြားနေ့များတွင်ပုံမှန်(၂:၅၅)မိနစ်တွင်ကျောင်းဆင်းမည်။

ပျော်စရာနှစ်သစ်ဖြစ်ပါစေ! ယခုအချိန်သည် ဆုံးဖြတ်ချက်အသစ်များချမှတ်အကောင်းဆုံးအချိန်ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားတစ်ဦး၏အကြံပေးဦးဆောင်သည့်မင်တာ(mentor)အဖြစ် သင့်ကလေးကျောင်းတွင်လုပ်အားပေးရန်စဉ်းစားကြည့်ပါ။ ဇန်နဝါရီလသည်အမျိုးသားအကြံပေး/ဦးဆောင်လမ်းညွှန်ခြင်းလဖြစ်သည်။ လုပ်အားပေးအစီအစဉ်များအမျိုးမျိုးရှိသည်။ သေးငယ်သောသင်ကတလေးဖြင့်ကြီးကြယ်သောထိရောက်မှုများကိုပြုလုပ်နိုင်သည်ကိုသတိရပါ။ ပိုမိုသိလိုလျှင်မစွပ်စွပ်ချိမ့်မြန် (၂၆၀-၄၄၆-၀၂၅၀)လိုင်ဒ်ခွဲ(၅၇၆၀)သို့ခေါ်ပါ။



လာမည့်မိဘ-ဆရာအဖွဲ့အစည်းအဝေး၏အခမ်းအနားပွဲမှာ-



မိသားစုကပွဲ (သောကြာနေ့၊ ဖေဖော်ဝါရီ(၇)ရက် ၂၀၂၀၊ ညနေ(၅)နာရီမှ(၇)နာရီ)

မိဘနှင့်ကျောင်းဝန်ထမ်းများဘတ်စ်ကက်ဘောကစားပွဲဂိမ်း (လုပ်အားပေးများအလိုရှိသည်)

ကြာသာပတေးနေ့၊ မတ်လ(၁၉)ရက် ၂၀၂၀၊ ညနေ(၅)နာရီမှ(၇)နာရီ



လုပ်အားပေးလိုသူများ - မစွပ်စွပ်ချိမ့်မြန်(၂၆၀-၄၄၇-၇၀၈၆)သို့ဆက်သွယ်ပါ(သို့)အီးမေးလ်-TeresaMilligan1@aol.com

ဆောက်တင်မူလတန်းမှာ ဘာတွေဖြစ်နေသလဲ?

အမူအကျင့်ကောင်းများအတွက်ဆုချသည့်အနေဖြင့်ကျောင်းသားများဘေးလုံးပစ်ကစားသည့်ဂိမ်း(bowling) သို့သွားကြပြီး ကျောင်းသားများ ပျော်ကြသည် ဆောက်တင်မူလတန်းကျောင်းသားများ သည်ဝန်ထမ်းများနှင့်ဘေးလုံးပစ်ကစားရန်သွားခဲ့ကြသည်။ ဒီဇင်ဘာလ၏ ကျောင်းသင်ခန်းစာများတွင်လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများဖြစ်သည့် ရာသီဥတုအရေးပေါ်လေ့ကျင့်ခန်းများ၊ နီတ်(NED) ပွဲ၏ရည်ရွယ်ချက်များ၊ ဝန်ထမ်းနှင့်ကျောင်းသားများဆောင်းရာသီနေ့လည်စာစားခြင်း၊ ပထမတန်းကျောင်းသားများ ၏ညနေခင်း တေးဂီတပရိုဂရမ်၊ ကျောင်းနောက်ဆုံး နေ့တွင်ဒုတိယကောက်ကင်ဒီရောင်းခြင်းနှင့်ဆောင်းရာသီပွဲတော်ကိုလဲကျောင်းချိန်အတွင်းကျွန်ုပ်တို့၏ ပတ်သ်ဝေးကော်မြူ နတီဘုရားကျောင်းမှ မိတ်ဆွေ တို့၏ပံ့ပိုးမှုဖြင့်ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ သင်ရဲ့စာအုပ်အသစ်များကိုဖတ်ပြီးကောင်းဖတ်ပြီးပြီဟုထင်ပါသည်။ စိတ်မပူပါနှင့်၊ မစွပ်စွပ်ချိမ့်မြန်သည်မတ်လ ၂၀၂၀တွင် စာအုပ်အရောင်းပွဲ တော်တရက်စီစဉ်နေပါသည်။ ...အသင့်ပြင်ထားပါ!

ဖွဲ့ဝင်ကော်မြူနတီနှင့်ပတ်ဝန်းကျင်အနီးတဝိုက်တွင်အလုပ်တစ်ခုကောင်းမွန်စွာပြီးစီးခဲ့သည်။ ဒီဇင်ဘာ(၃)ရက် ၂၀၁၉နေ့ကမစွပ်စွပ်ချိမ့်မြန်နှင့်ဒုတိယတန်းကျောင်းသားများသည်နိုင်ငံတော်အလံအမိဇ္ဇာနိဂ္ဂပြုချက် (Pledge of Allegiance)ကို Wane TV တွင်ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ နှစ်သစ်၏အစတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိသားစုများ၊ မိမိတို့ကိုယ်တိုင်အတွက်ကျန်းမာရေးနှင့်ငွေကြေးအခြေအနေတို့ကိုရည်မှန်းချက်ချမှတ်ကြသည်။ အစပထမတွင်လူများသည်ရည်ရွယ်ချက်မြင့်မြင့်မားမားချမှတ်ကြသော်လ်မိမိချမှတ်သည့်ရည်ရွယ်ချက်မရောက်သည့်အခါလက်လျော့လိုက်ကြသည်။ ရည်မှန်းချက်ချသည့်အစပထမတွင်ခြေလှမ်းသေးသေးဖြင့်စတင်ပြီးလမ်းတဝက်တွင်လက်မလျော့ဘဲအောင်မြင်ရန်ဆက်လက်ကျိုးစားသင့်သည်။ ၂၀၂၀နှစ်သည်သင်ရည်မှန်းသောပန်းတိုင်ကိုရောက်မည့်နှစ်ဖြစ်သည်။ ပျော်စရာနှစ်သစ်ဖြစ်ပါစေ! မစွပ်စွပ်ချိမ့်မြန်(Ms. Shirley Smith)

မိဘများ- ရာသီဥတုအခြေအနေများကြောင့်ကျောင်းကားစောင့်သည့်နေရာသို့ သင့်ကလေးကို (၂မိနစ်မှ ၃မိနစ်)ကြိုတင်ရောက်ပြီးကျောင်းကားကိုစောင့်ပါ အပြင်၌အေးသည့်ရာသီဥတုတွင်စောင့်ရခြင်းသည်ကျန်းမာရေးကိုထိခိုက်နိုင်သော်လဲ အခြားကလေးများကိုလဲခေါ်ယူရမှာဖြစ်၍ မိဘများသည်ကလေးများနှင့်အတူ (သို့) မိဘများကိုမြင်နိုင်သည့်နေရာမှစောင့်ပါ။ ကျောင်းချိန်အမီကျောင်းသို့ရောက်ရန်လို သည့်အတွက်မည်သည့်ကလေးကိုမျှ ကျောင်းကားရပ်ပြီးစောင့်နိုင်မည်မဟုတ် ပါ။နောက်တခေါက်လွှဲပြန်လာပြီးကြိုရန်လဲမဖြစ်နိုင်ပါ။ မစ္စတာဂျိုးဇဖ် (Mr. Joseph)



ဇန်နဝါရီ ၂၀၂၀



တနင်္ဂနွေ	တနင်္လာ	အင်္ဂါ	ဗုဒ္ဓဟူး	ကြာသပတေး	သောကြာ	စနေ
			1	2	3	4
5	6	7	8	9	10	11
12	13	14	15	16	17	18
19	20 Dr.မာတင်လူသာ ကင်ဂျန်ရာနေ့ ကျောင်းပိတ်သည်	21 ကျောင်းတက် ရက်(၁၀၀)ပွဲနေ့	22	23	24	25
26	27	28	29	30	31	

ကျွန်ုပ်တို့ကြင်နာသည်၊ လေးစားသည်၊တာဝန်သိသည်၊ကျွန်ုပ်တို့သိမ်းငှက်ကဲ့သို့ကြွေးကြော်ကြစို့။